
Fra:                                              Åge Eivind Aslaksen 
Sendt:                                        mandag 2. mai 2022 15:34 
Til:                                               Anita Ellefsen Hus 
Emne:                                        VS: Hytte i Strand kommune 
  
Innspill:  
  

Fra: Irene Heng Lauvsnes <Irene.Lauvsnes@strand.kommune.no>  
Sendt: tirsdag 26. april 2022 08:48 
Til: Anne Sofie Risøy <anne.sofie@anker-regnskap.no> 
Kopi: Åge Eivind Aslaksen <Age.Eivind.Aslaksen@strand.kommune.no> 
Emne: Re: Hytte i Strand kommune 
  
Hei, 
  
Vi har ikke drøftet dette, men du kan spille dette inn til Åge Eivind på planavdelingen. Han jobber med 
kommuneplanens arealdel og reguleringsplaner. 
  
Dette er ikke en sak som vi bare tar opp på et møte, men som diskuteres i forbindelse med 
kommuneplanen og som avgjøres av kommunestyret etter høringer.  
  
Kontakt Åge Eivind Per Mail om du har flere spørsmål.  

Vennlig hilsen 
Irene Heng Lauvsnes 
Tlf 91611067 
  
  

26. apr. 2022 kl. 07:06 skrev Anne Sofie Risøy <anne.sofie@anker-regnskap.no>: 

  
Hei 
  
Jeg har en hytte i Strand kommune som trenger å utbedres til dagens standard.  
I dag kan en bygge maks 90 kvm, kommer Strand kommune til å øke denne grensen? 
  
Jeg har et ønske om at grensen økes til for eksempel 120 kvm, kan dette tas opp på neste 
møte dere har? 
  
  
Med vennlig hilsen 
Anne Sofie Risøy 
Tlf 93424203 
  
  

mailto:Irene.Lauvsnes@strand.kommune.no
mailto:anne.sofie@anker-regnskap.no
mailto:Age.Eivind.Aslaksen@strand.kommune.no
mailto:anne.sofie@anker-regnskap.no

